
   

 

Vragen Commissie Economie 1 maart 2024  
 

Aanvullende vragen Roy Zeilstra (PvdA-GL), over Brief Vereniging Dorpsbelangen ‘s-Heer Hendrikskinderen van 4 
december 2023 over Herinrichting N664 - 384993, agendapunt 11 

 

Vragen Commissie Economie Antwoorden  

1. We begrijpen dat er momenteel overleg plaatsvindt tussen de dorpsraden, de gemeente 
Goes en de provincie Zeeland. Wat is de huidige stand van zaken rondom de plannen voor 
de herinrichting van de Nieuwe Rijksweg? 

Op dit moment staat de provincie op het punt tot aanbesteding en dus 
uitvoering over te gaan. Daarmee zou het project nog dit jaar kunnen 
worden afgerond. Echter gelet op de overwegend kritische reacties op 
een communicatie uiting van de gemeente Goes is nu een besloten tot 
een extra participatiemoment met de bewoners en dorpsraden. 
 

2. GS heeft in overleg met betrokkenen besloten in 2015-2017 dat tot actie wordt 
overgegaan. We zijn nu in 2024, waarom heeft dit project lang stil gelegen? 

Dit project kent een lange voorgeschiedenis van gedachtenvorming en 
verdere uitwerking. In gebiedsgewijze aanpak Goes Noord West is dit 
project als één van de eerste en ook belangrijkste naar voren gekomen. 
Daarna is herinrichting van de N664 ter hoogte van ’s Heer 
Hendrikskinderen uitgewerkt tot een startbeslissing. Op 13 november 
2020 hebben uw Staten besloten een krediet te verlenen ad € 2 miljoen 
inclusief € 350.000 subsidie vanuit het ministerie van I&W ter verbetering 
van de verkeersveiligheid. Sindsdien heeft het overleg met de gemeente 
Goes en enkele aanwonenden w.o. een mechanisatiebedrijf veel tijd 
gevergd. 

 




